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Gemeente wil brandweerpost 
houden

Een onderzoek van Hulpverleningszone 1, waar onze gemeente als 
een van de 17 gemeenten deel van uitmaakt, geeft aan dat slechts 
60 % van de huizen in de gemeente binnen de voorgeschreven tijd 
wordt geholpen. Dat is het op een na slechtste resultaat van alle 
gemeenten in de zone. 

De kazerne van Wenduine ligt te dicht bij die van Blankenberge. 
Burgemeester Wilfried Vandaele trok naar de onderhandelingstafel 
en beklemtoonde dat onze gemeente absoluut een brandweerpost 
wil behouden, uitgebreid met een ambulance. De 17 gemeenten in 
de zone gaan hiermee akkoord op voorwaarde dat De Haan een 
meer centrale plaats zoekt voor de brandweerpost. 

Vandaele: “Dat is voor ons een zware dobber. De brandweer is 
historisch verankerd in Wenduine. We zullen nog diep moeten 
nadenken hoe we hier een oplossing voor vinden. Maar we willen 
onze brandweer hoe dan ook behouden.”

121.955 euro voor 
Zandpanne in De Haan
Vlaams minister van Natuur Zuhal Demir (N-VA) maakt 
121.955 euro vrij voor een natuurproject in De Haan. In het 
kader van de Europese natuurdoelen die Vlaanderen moet 
halen, zal Natuurpunt in de Zandpanne duinhabitats herstel-
len en ontwikkelen. 

De coronacrisis heeft duidelijk gemaakt 
dat natuur dicht in de buurt van de 
mensen belangrijker is geworden. Ook 
daarvoor zijn die investeringen belang-
rijk”, aldus Rebecca Zwaenepoel-Pollet 
(N-VA), lid van het Bijzonder Comité 
Sociale Dienst (vroeger OCMW).

Wenduinesteenweg
Het fietspad langs de Drift en de Wenduinesteenweg werd 
met fietssuggestiestroken verbonden met de Stationsstraat en 
de Markt.  

1,7 mio extra subsidie voor rioleringen De Haan
Vlaams Minister van Leefmilieu Zuhal Demir (N-VA) investeert 158 miljoen euro extra in de aanleg van rioleringen in Vlaande-
ren.

Vlaams volksvertegenwoordiger (N-VA) en burgemeester van De Haan Wilfried Vandaele: “Onze gemeente staat al behoorlijk 
ver. 92 % van de huizen is aangesloten op een riolering, en van 90 % wordt het afvalwater ook effectief gezuiverd in een waterzui-
veringsstation (RWZI). Voor onze gemeente zijn dat de RWZI’s van Oostende en Brugge. We hebben, zoals de meeste gemeenten, 
wel nog een hele weg te gaan als het erop aankomt het afvalwater en het regenwater in aparte buizenstelsels op te vangen (“afkop-
peling” of “gescheiden stelsel”).”

Mathieu Delbarge, schepen van Leefmilieu:: “Ik ben dan ook verheugd dat minister Demir nu toch nog 1.710.000 euro extra 
investeert in De Haan. Het bedrag gaat naar rioleringswerken in de Grotestraat.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.
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Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Corona-aanpak burgemeester positief onthaald

Op 2 juli 2020 kwam Vlaams minister 
van Toerisme Zuhal Demir (N-VA) het 
seizoen in De Haan openen.

Beste inwoner,

COVID-19 houdt ons helaas nog steeds 
in de ban. Onze gemeente is de zomer-
maanden uitstekend doorgekomen. Wij 
hadden alles tot in de puntjes voorbereid 
en de nodige voorzorgsmaatregelen 
genomen. Dat heeft geloond.

We gebruikten deze zomer de slogan: 
“Veilig welkom in De Haan-Wenduine”.  

Tijdens het zomerseizoen waren mond-
maskers bij ons overal verplicht. Het 
strand werd verdeeld in 12 zones en 
er was een maximumcapaciteit in elk 
van die zones. Het aantal mensen werd 
voortdurend geteld met een speciaal 
voor De Haan gemaakt systeem. Overal 
werden bordjes met wandelrichtin-
gen, infohokjes en ontsmettingszuilen 
geplaatst. 

Helaas moesten alle grote evenementen 
worden geschrapt: Trammelant, Retro 
sur Mer, enzovoort. 

In september, toen de grote toeristische 
drukte voorbij was, kwamen er ver-
soepelingen. Maar half oktober ver-
strengden de hogere overheden opnieuw 
en moesten wij zwembad, sporthal, 
culturele gebouwen opnieuw sluiten en 
activiteiten afgelasten.

Positieve reacties
Onze aanpak de voorbije maanden 
leverde ons heel veel positieve reacties 

op van inwoners en gasten. Bijvoorbeeld 
van gewezen parlementsvoorzitter Jan 
Peumans, die vaak bij ons verblijft: 
“Schitterend hoe jullie Corona aanpak-
ken in De Haan”. Of van Jan Gheysen 
in de Krant van West-Vlaanderen 
(28.08.2020): “Sommigen, zoals de bur-
gemeester van De Haan, hebben het wel 
goed aangepakt”.

Laten we hopen dat we de nieuwe golf 
snel achter ons kunnen laten. Intussen: 
zorg voor jezelf, en kijk ook eens om je 
heen of je eenzame of bejaarde mensen 
kent, en bel ze eens op.

Bart Lippens
Voorzitter 

N-VA De Haan

Scheepskanon op strand Wenduine 
Op 7 oktober werd op het strand van Wenduine een 17de eeuws scheepskanon 
gevonden. De Vlaamse diensten voor Erfgoed zullen het onderzoeken en burge-
meester Vandaele onderhandelt met het Agentschap Maritieme Dienstverlening en 
Kust (MDK) om in Wenduine een project uit te tekenen rond het unieke voorwerp.
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Hondenweide Vosseslag 

Nieuwe natuur in 
Klemskerke en Vlissegem

Investeringen in schoolinfrastructuur 

Concessie 25 jaar beschermd

Eind juni werd de eerste hondenlosloopzone in de wijk Vosseslag in 
gebruik genomen. De hondenweide is een afgebakende, omheinde 
groenzone waar honden onder toezicht van hun baasjes in alle veilig-
heid vrij mogen rondlopen.

Schepen van Dierenwelzijn Mathieu Delbarge (Samen): “Ook ter 
hoogte van de Zwarte Kiezel en op Haneveld worden dit najaar extra 
hondenloopweides aangelegd.”

Op 10 augustus 2020 startte de Vlaamse Landmaatschappij 
(VLM) met inrichtingswerken op twee percelen in De Haan 
(zoekzone Klemskerke – Vlissegem). De werken gebeuren als 
natuurcompensatie voor de uitbreiding van de achterhaven van 
Zeebrugge. De twee percelen worden specifiek ingericht om het 
verlies aan zilt grasland te compenseren. 

Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert 
101.912,14 euro in de gebouwen van de Vrije Basisschool De 
Zeeboon in De Haan en 37.703 euro in De Heideschool aan de 
Vosseslag. 

Trui Minne-Jonniaux (N-VA) is tevreden met deze extra 
steun: “De bedragen zullen in beide scholen gebruikt wor-
den voor het vernieuwen van het sanitair. De scholen zijn al 
lang vragende partij voor deze investering. Ik ben blij dat de 
Vlaamse subsidie nu rond is”.

Omdat het 25 jaar geleden is dat de Concessie werd beschermd als 
dorpsgezicht, wordt het verhaal van de bescherming verteld op 

infopanelen die opgesteld staan in De Potinière. Er verscheen 
ook een brochure in vier talen. 

Jan Vermast (N-VA): “De speciale gedenkpenning is nog 
steeds beschikbaar in het gemeentehuis en de toeristische 
informatiekantoren. Voor 15 euro ontvangt u een uniek 
aandenken”!

Schepen van Leefmilieu Mathieu Delbarge (Samen) bij de eerste hon-
denweide in Vosseslag.

Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele (N-VA) 
kwam op 27 juni het startschot geven voor de herdenking ‘25 jaar 
bescherming Concessie’. Op de foto met burgemeester Wilfried Vandaele.
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Coronasubsidie lokale verenigingen
 
“Vlaanderen trekt 138.618 euro uit voor de sport-, jeugd- en cul-
tuurverenigingen in De Haan-Wenduine”, meldde Wilfried Vanda-
ele, burgemeester van De Haan en fractievoorzitter van de  N-VA 
in het Vlaams parlement. 

De N-VA-ministers Jan Jambon (Cultuur) en Ben Weyts (Sport) 
deden hier een bijzondere inspanning voor. 

Schepen van Sport en Jeugd Mathieu Delbarge (Samen): “De ge-
meente doet een rondvraag bij de verenigingen om na te gaan hoe 
de steun op de meest efficiënte manier kan worden 
besteed. Zo kan het duurzamer zijn om een deel 
te investeren in blijvende infrastructuur i.p.v. 
de middelen zomaar uit te delen”.

Tijdelijke uitbreiding  
terrassen

Ringlaan Wenduine

Gemeenteraadslid Jan Vermast (N-VA) 
vroeg extra aandacht voor de zelfstan-
digen, en met name de horeca, die door 
corona zwaar getroffen worden. De 
gemeenteraad stond een vermindering toe 
van 20 % op de belastingen voor kamerver-
huur, sociaal toerisme, losse kampeerplaatsen en concessies. 

Omdat café-en restaurantbezoekers door Corona verder uit 
elkaar moesten zitten, stond burgemeester Vandaele uitzon-
derlijk toe dat de terrassen deze zomer meer ruimte mochten 
innemen. Zij mochten ook blijven staan tot na de herfstvakantie 
in plaats van tot 15 oktober 2020. Door de nieuwe Coronamaa-
tregelen van de hogere overheden in oktober moest de horeca 
uiteindelijk weer dicht.

De werken aan de Ringlaan ter hoogte van Manitoba schieten 
nu eindelijk goed op. De technische gebreken aan de riolen zijn 
weggewerkt en de rotonde werd opnieuw aangelegd.

 Storm Odette en de nieuwe Coronamaatregelen zorgden ervoor dat 
het geen zin had uitbatingen langer open te houden.

Met de vuurtoren van kunstenaar Guillaume Bijl, mede gefinancierd 
door Westtoer, kreeg de Vosseslag een opvallende nieuwe blikvanger.

Vuurtoren 
Vosseslag
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Gemeente De Haan koopt 3,5 ha in Wenduine

Click: pilootproject De Haan

Mobiliteitsplan 
goedgekeurd

Vergunning fi etspad De 
Haan-Nieuwmunster 
goedgekeurd

Het gemeentebestuur van 
De Haan en Fost Plus slaan 
de handen in elkaar om 
mensen ertoe aan te zetten 
om hun afval ook buitens-
huis in de juiste afvalbak te 
gooien. Door elke verpak-
king die je opraapt of zelf in 
de juiste afvalbak gooit, te 
scannen met je smartphone, 
spaar je punten die je bij 
de plaatselijke handelaars 
kunt verzilveren. Schepen 
van Leefmilieu Mathieu 
Delbarge: “In het kader van 

dit Click-project wordt het afval dat in de paarse vuilnis-
bakken gedeponeerd wordt, wordt apart gerecycleerd en 
100 % gerecycleerd.”

Op 8 oktober 2020 keurde de gemeenteraad het nieuwe 
mobiliteitsplan goed. Gemeenteraadslid Trui Minne-Jon-
niaux (N-VA): “Het plan bevat een kader om de mobili-
teitsvraagstukken van de gemeente aan te pakken. Het 
gaat hier onder meer om het parkeerbeleid (randparkings), 
de fiets- en wandelpaden, de verkeersafwikkeling en de 
heraanleg van enkele grote straten. Ook de verzanding 
van stukken van de Koninklijke Baan en de ondertunne-
ling van de Nieuwe Rijksweg ter hoogte van het tramsta-
tion De Haan, maken deel uit van dit mobiliteitsplan.”

Al jarenlang was het de hoop van velen dat de gemeente het grote terrein met 
bestemming ‘gemeenschapsvoorzieningen’ in Wenduine zou kopen. Dat stuk ligt 
aan de Brugsesteenweg, in de buurt van het kerkhof en aan de overzijde van de 
ambachtelijke zone. 

In het verleden deed de gemeente al pogingen om het terrein aan te kopen, maar 
zonder succes.

Burgemeester Wilfried Vandaele nam begin 2019 contact op met de verkoper, 
die 2,1 miljoen euro vroeg. Na bijna twee jaar onderhandelen bereikte Vandaele 
nu een akkoord voor een bedrag van 1,4 miljoen euro. 

Wilfried Vandaele is bijzonder opgetogen: “Als de gemeente in de toekomst in 
Wenduine sportaccommodatie wil, als de technische dienst extra ruimte nodig 
heeft, als we de toeristen in de zomer een randparking willen bieden, … al die za-
ken kunnen daar. Maar het is niet de bedoeling dat we alles daar meteen volbouwen. Laten we het vooral als een reserve beschouwen 
voor de toekomst. Intussen kunnen we de randen wel beplanten, zodat wat er ook komt in de toekomst, de omwonenden niet stoort”.

Op 12 november 2020 keurde de deputatie van de provincie 
West-Vlaanderen de omgevingsvergunning goed voor het fiets-
pad langs de Grotestraat De Haan naar Nieuwmunster (Prins 
Leopoldstraat). Aangezien het fietspad niet alleen op het grond-
gebied van De Haan, maar ook een deel op grondgebied Zuien-
kerke (Nieuwmunster) ligt, was het de deputatie die de vergun-
ning moest afleveren.

Burgemeester Wilfried Vandaele, tevens bevoegd voor Ruim-
telijke Ordening: “Dat die vergunning er nu eindelijk is, is een 
gigantische stap in een dossier dat al meer dan 10 jaar aansleept. 
Wij hebben hier het voorbije jaar zeer hard aan gewerkt en dat 
levert nu resultaat op”.

Al in 2011 keurde de auditcommissie het project goed, maar 
dan begon een jarenlange lijdensweg, tot er vandaag een gunstig 
advies is van alle betrokken instanties. Een zestal aanpalenden 
formuleerden bezwaren in het openbaar onderzoek, maar die 
gingen meestal over toegankelijkheid van hun eigendommen. 

Met bijna alle eigenaars werd intussen ook een akkoord bereikt 
over de overdracht van de nodige grond om het fietspad aan te 
leggen. Een paar eigenaars verklaarden niet te willen verkopen 
alvorens de vergunning goedgekeurd was. Nu dat gebeurd is, 
zou ook met die eigenaars een overeenkomst gesloten moeten 
worden. 

Het wordt een tweerichtingsfietspad. Ook de rijweg en de riole-
ring eronder worden vernieuwd.
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